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Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Pabianicach 

Pani Iwona Marczak 

 

Dotyczy: interpelacji Radnych Rady Miejskiej w Pabianicach Pana Krzysztofa Rąkowskiego i Pana 

Marcina Krebsa z dnia 24.08.2024 r. w sprawie zamontowania platform zwalniających przed 

przejściami dla pieszych umiejscowionymi przy obu szkołach na ul. Pułaskiego w Pabianicach 

 

W odpowiedzi na ww. interpelację przekazuję, że wspólnie z wiceprezydentem Pabianic 

Dawidem Zakrzewskim, Zarządem Dróg Miejskich w Pabianicach, Komendą Powiatową Policji w 

Pabianicach oraz Strażą Miejską opracowujemy mapę z miejscami szczególnie niebezpiecznymi w 

rejonach wszystkich szkół i przedszkoli w Pabianicach. 

Na podstawie tych danych zostaną opracowane docelowe rozwiązania, w tym proponowane 

zmiany w stałej organizacji ruchu. Po ich uzgodnieniu i zatwierdzeniu przez zarządcę ruchu będę 

wnioskować o ich ujęcie w planach budżetowych ZDM. 

Ponadto, z cząstkowych danych otrzymanych od Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach 

wynika, że w latach 2021-2024 nie doszło do żadnego zdarzenia drogowego na wysokości szkół 

zlokalizowanych przy ul. Pułaskiego. Policja ponadto nie wskazuje potrzeby zamontowania w 

przedmiotowej lokalizacji platform zwalniających. Podobne stanowisko zajmuje także dyrekcja Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Pabianicach. 
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